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OKRM/35/2024/Z/18

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 1. jednání komise rady města pro cestovní ruch konaného dne 10. 1. 2024

Přítomni: Sandrik Bednář, Erik Ferchenbauer, Ing. Věra Hadáčková, Ing. Kamila 
Hrabáková, Martin Jakubec, Jan Petrák, Bc. Pavla Šádková, Martin Šestauber, 
Ing. Michal Voleník

Omluveni: Ing. Petr Klika, Mgr. Libor Moravec

Nepřítomni:

Hosté: Tomáš Petřík, DiS., Mgr. Tomáš  Polanský

V úvodu jednání došlo ke schválení programu s tím, že se prohodilo pořadí mezi prvním 
a druhým bodem.

Schválený program:

1. Zhodnocení marketingové podpory turistického portálu budejce.cz
Cílem je oslovení turistů a představení města jako atraktivního místa k trávení volného 
času, a to s podporou online nástrojů (PPC kampaně, Facebook, Instagram, turistický portál 
města). Zástupce zhotovitele představil průběžné plnění vycházející na základě uzavřené 
smlouvy. Cíle za 2. pololetí roku 2023 byly splněny. Zároveň k 31.12.2023 skončila 
platnost smlouvy. V průběhu měsíce ledna budou zahájeny přípravy na vypsání nové 
veřejné zakázky marketingové podpory.

2. Karta hosta
2. čtvrtletí 2024 spuštění projektu, nosičem informací bude QR kód, 
Získaná data budou anonymizovaná, data s povahou osobních údajů se budou řídit dle 
GDPR, na jejich základě vznikne tzv. heat mapa. Sledovat pohyb, časovou osu a čerpání 
karty. A to i z pohledu aktuálního počasí v dané lokalitě nebo právě spuštěné reklamní 
kampaně.  
Připomínky členů komise: vyjasnit hned na začátku přístup k primárním datům, aby byly 
pro Město přístupné i zpětně. Ředitel destinační společnosti uvedl, že připomínky budou 
zapracovány.     
Kartu bude možné i zakoupit, karta nebude primárně určená pouze pro návštěvníky města, 
ale i pro rezidenty. Dále je počítáno se zapojením projektu Evropského hlavního města 
kultury.
Vznikne web poskytovatelů karty hosta (vč. návodů, help desku) – vyberu si z nabídky – 
provedu registraci – autorizace v ubytovacím zařízení. 
Čerpání slev pouze v době pobytu. Minimální délka pobytu, pro získání karty, je v tuto 
chvíli nastavena na 2 noci.
Propagace bude hlavně v rovině online prostředí. S tištěnými materiály se nepočítá 
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z důvodu složité aktualizace. Ale bude možný export přehledu slev do PDF. Výše slevy 
alespoň 50%, s podílem rozdělení 25% subjekt a 25% kompenzace. Subjekt bude uváděn 
v rámci marketingu karty hosta. 
Ubytovací zařízení budou kontaktována osobně, vydávání resp. potvrzování karet 
ubytovatele nic nestojí. Zatím pro ubytovací zařízení na území města České Budějovice 
a Hluboká nad Vltavou.
Licence softwaru je nevýhradní. V souvislosti s procesem Karty hosta byl destinační 
společnosti Českobudějovicko-Hlubocko, z.s. navýšen členský příspěvek města České 
Budějovice. V původním předloženém materiálu rozpočtu, prezentovaného komisi dne 
7.12.2023, byla hodnota softwaru odvozená od předpokládaného počtu vydaných karet, 
stanovení této hodnoty bylo dle p. Petráka zavádějící, neboť je fixní.
doplněno až po proběhlé komisi:
Adaptací a implementací softwaru Karta hosta byla pověřena destinační společnost 
Českobudějovicko-Hlubocko, z.s., odpovědnou osobou za proces zadání zakázky je 
předseda destinační společnosti, případně další osoby, které ale musí být písemně pověřeny 
předsedou destinační společnosti. Vyhodnocení nabídek a výběr dodavatele provádí 
odpovědná osoba, tj. předseda destinační společnosti, popř. další osoby, které ale musí být 
výslovně určeny předsedou destinační společnosti. Právní vztah v rámci předmětné zakázky 
tak vzniká mezi Spolkem a vybraným dodavatelem softwaru, kterým je Good Agency, s.r.o.
Dle Zákona č. 134/2016 Sb. (Zákon o zadávání veřejných zakázek) se jedná o zakázku 
malého rozsahu, jejíž hodnota je nižší nebo rovna 2 mil Kč. V těchto případech zadavatel 
není ze zákona povinen provést zadávací řízení.
Zásady zadávání veřejné zakázky dle § 6 výše uvedeného zákona byly dodrženy. Zákon 
o veřejných zakázkách další vodítka pro zadávání zakázek malého rozsahu nestanovuje. 
Proto si zadavatelé tvoří vlastní směrnice. 
Spolek tedy dále postupoval dle své vnitřní Směrnice č. 3 – „Postup při zadávání zakázek“.  
    

3. Parkování autobusů CK
Z debaty v rámci setkání subjektů cestovního ruchu, které se uskutečnilo v listopadu 
loňského roku, vyplynulo, že: „ve městě nejsou vhodná parkovací místa z pohledu dostupné 
vzdálenosti do centra města“ a otevřelo se téma obnovy parkování autobusů na 
Mariánském náměstí. 
Autobusy je možné centrálně směřovat na parkoviště před Výstavištěm
Oslovit průvodce – jak to oni vidí ze svého pohledu, když do města doprovázejí 
organizované skupiny turistů.
Zjistit důvod umístění dodatkové tabule u parkovacích míst pro autobusy u Sportovní haly. 
Omezení na 3 hodiny, dříve bez omezení.

4. Značení/definování cest po dokončení vlakového nádraží, značení MHD stanic v okolí 
nádraží
Vyznačení oficiální cesty pro turisty z prostoru vlakového a autobusového nádraží. Rozsah 
stávajícího značení, údržba, rozšíření. 
Zastávky MHD v prostoru vlakového a autobusového nádraží - viditelněji na nich označit 
číslo nástupiště z důvodu rychlejší orientace.          

5. Ostatní
bez příspěvku
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Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

1. jednání komise rady města pro cestovní ruch bylo ukončeno v 19:00 hod.

Soubor usnesení:

V Českých Budějovicích dne 10. 1. 2024

Zapsal(a): Mgr. Martin Mlčák, sekretář komise

Ověřil(a): Bc. Pavla Šádková

Bc. Pavla Šádková
předsedkyně komise

mlcakm
Text napsaný psacím strojem
v. r.

mlcakm
Text napsaný psacím strojem
v. r.

mlcakm
Text napsaný psacím strojem
v. r.




